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El Sí-Sí s’imposa amb el 80,5% en una votació on van acudir a les urnes gairebé 129.000 vallesans pàgs 3, 4 i Opinió
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Il·lusió, emoció i llargues cues és
el que més es va poder veure du-
rant la ‘consulta’ de diumenge
passat a la comarca. Un total de
128.872 vallesans van votar en
el procés participatiu del 9N, tot
i la prohibició del Tribunal Cons-
titucional. Al conjunt de Cata-
lunya la xifra va superar els 2,3
milions de participants, dels
quals el 80,76% van optar -com
ja s’esperava- pel Sí-Sí. 

La comarca va comptar amb
56 punts de votació i 366 meses
gestionades pels més de 2.000
voluntaris vallesans, sense els
quals la jornada no hauria estat
possible. Pel que fa als resultats
de la comarca, força similars als

del conjunt del país, el Sí-Sí va
ser el clar vencedor amb el
80,58% dels vots. El Sí-No va
ser la segona opció més votada
amb el 10,06% dels sufragis i el
No va comptar amb el 4,69%
dels vots emesos. 

Per poblacions, a Granollers,
el Sí-Sí va sumar 14.638 vots, el
82,68% dels 17.704 que es van
recollir entre els tres punts de
participació. El Sí-No va ser
l’opció triada pel 9,57% dels
participants i el No va ser el po-
sicionament del 4,03%, poc més
de 700 persones.

A Mollet, els vots pel Sí-Sí
van ser una mica menors amb el
71,31% del total (8.887). En
canvi, es van registrar resul-
tats superiors en el cas del Sí-No
(15,09%) i del No (7,25%). 

Pel que fa a altres municipis,
el Sí-Sí de Parets es va quedar

gairebé en el 75% dels vots,
mentre que a La Garriga i Sant
Celoni va arribar fins al 87%.

L’ENSURT DE CARDEDEU
Tot i que la jornada es va des-
envolupar amb molta tran-
quil·litat a tots els municipis
vallesans, Cardedeu va esdeve-
nir un dels punts més conflictius.
Durant el recompte de vots, es
va haver de desallotjar l’Institut
Pla Marcel en trobar-se un sobre
amb una pols blanca a l’interior
i un text en castellà amb ame-
naces de mort. 

Fins a l’institut es van des-
plaçar els Bombers, una ambu-
lància i agents de la policia cien-
tífica i es va aïllar la persona que
va obrir el sobre. Cap a les onze
de la nit, però, es va confirmar
que la pols no era cap substàn-
cia perillosa i tot va acabar bé.

La participació, l’autèntic triomf
» Prop de 129.000 vallesans participen en la ‘consulta’ del 9N i el Sí-Sí s’imposa amb el 80,58% dels vots
» L’ensurt el va protagonitzar Cardedeu, on van trobar un sobre amb pols blanca i amenaces de mort

Pamela Martínez
VALLÈS ORIENTAL

REDACCIÓ4Els resultats del
procés participatiu del 9N han
generat diferents visions per
part dels polítics molletans.

Els convergents destaquen
l’alt  grau de civisme de les per-
sones que van participar-hi i re-
marquen que “en altres condi-
cions el percentatge de partici-
pació hauria estat molt més
gran a la ciutat”. Des d’Ara Mo-
llet-ERC, Oriol López assegura
que “a partir d’ara només que-
da el camí de les eleccions per
poder constituir un nou país”.
No ho tenen tant clar des d’ICV-
EUiA, ja que la seva portaveu,
Marina Escribano, no creu que

“la solució siguin les plebiscità-
ries”. Els ecosocialistes també
remarquen que no es presenta-
ran en cap llista unitària perquè
no tenen “res a veure amb CiU”.

El PSC, per la seva banda,
demana a la Generalitat “que es
comenci a preocupar dels pro-
blemes reals i diaris de les per-
sones” i al govern central que
“negociï per resoldre l'encaix
de Catalunya a partir de l'Esta-
tut de Catalunya votat pels ca-
talans el 2006”. El PP, en can-
vi, creu que s’han de convocar
eleccions anticipades i que “Mas
ha d’assumir les conseqüències
per part de la Fiscalia”.

Opinions confrontades 
entre els polítics molletans

Més de 2,3 milions de catalans van participar en el 9N. Foto: ANC/Josep M. Grau
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La gent va respondre
» Malgrat la pluja, els ciutadans d’arreu de la comarca van acudir a les urnes per fer sentir la seva veu

» Els vallesans van encarar amb molta paciència les llargues cues des de primera hora
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Un diari plural Un diari participatiu

Actualitat a la xarxa

El martes 11 de noviembre, en la
mañana de Antena 3, se emitió
un reportaje sobre una familia
catalana dividida por el 9N. El
padre, partidario del Sí-Sí, se en-
frentaba a su hijo de Ciutadans,
contrario este a la consulta cata-
lana. La imagen era, según An-
tena 3, que la sociedad catalana
se halla profundamente dividida. 

Ante tal situación cabe pre-
guntarse si el estado central de-
bería intervenir de una vez por
todas. Probablemente muchos
unionistas dirán que sí, pero eso
justificaría que el estado intervi-
niera otras muchas instituciones
que dividen a toda España. PP y
PSOE, banca y Plataforma de
Afectados por la Hipoteca y hasta
el Barça Real Madrid dividen el
país, ¿debería pues el gobierno
del PP intervenir al PSOE, a la
PAH y a los clubs por dividir a la
nación? Convendremos que eso
sería llegar al absurdo, a la im-
posición y a la dictadura. 

Si volvemos al foco de esta
carta, el reportaje de Antena 3,
cabe observar que se trata de un
caso aislado y sólo resaltado por
un medio de comunicación. Para
los habitantes de Cataluña el
proceso del 9N resulta algo pací-
fico y sin ataques, que busca la
aceptación de lo que la mayoría
vote. Ruego mayor objetividad
en todos los medios al respecto.
Este asunto levanta demasiadas
ampollas emocionales y muy po-
cos bálsamos racionales.

49N y Antena3
por David Rabadà

#FiDeLaImpunitat#Immobilisme #Cinisme

4Deixem la butxaca
per Josep Maria Loste

El cas és que, com tants milers
de compatriotes, també vaig
fer de voluntari en la màgica jor-
nada d'abans-d'ahir. I vaig aca-
bar rebentat; un no parar. Tot
el dia intentant reconduir gent
que anava francament perduda.
Tant, que crec que, si més no pel
que es podia captar a les àrees
perifèriques de les grans ciutats
del país, si haguéssim disposat
d'una infraestructura de punts
de votació semblant a la de les
eleccions normals, ens podíem
haver atansat seriosament als
tres milions de votants. 

Sí, amigues i amics, estava
equivocat. El trencament de la
unitat i la manera en la qual es
va plantejar el nou 9N, per pri-
mera vegada en la història de les
darreres reivindicacions del so-
biranisme, de dalt a baix, em va
fer pensar inicialment que el risc
que la iniciativa es girés en
contra del procés com a un bu-
merang era alta. Estava equi-
vocat. Les ganes de votar de la
gent i l'afany de desobeir la de-
mofòbia del govern espanyol
han pogut amb totes les nostres
mancances de plantejament i
organitzatives.

Encara que els cogui i vul-
guin dissimular-ho, 2,3 milions
de votants és una xifra estra-
tosfèrica. Senzillament brutal.

Abans de començar l'arriscada
partida hauria signat els 1,8. Hi
ha qui en vol veure en els 1,9 mi-
lions de sufragis pel Sí-Sí un cert
sostre de l'independentisme.
Crec, molt seriosament, que
no. Els nostres adversaris ens
recorden que la suma de CiU,
ERC, ICV i la CUP a les darre-
res eleccions s'ha situat en
aquesta cota. És cert. Però no
quedàvem que una part im-
portant de l'electorat d'aquests
partits no estava encara per la
independència? El resultat sug-
gereix, doncs, una important
compactació independentista. 

Si a això li sumem que una
part apreciable del Sí-No se
sumarà al primer en el cas d'u-
na pregunta binària o en unes
eleccions definitives, tenim un
panorama certament engres-
cador pel davant. I en l'altre ex-
trem, tal com destacava avui
Tian Riba, la sorpresa que els in-
dependentistes siguem capaços
de convocar a expressar-se pú-
blicament, com a mínim, tres
vegades més partidaris del no
que els que Rivera i Sánchez-
Camacho van ser capaços de si-
tuar el 12 d'octubre a la plaça
Catalunya de Barcelona. La in-
capacitat política del depen-
dentisme és digna de tesi doc-
toral.

per Joan Granollacs                                                                                                              

4Compactació sobiranista

És una invitació que ens convi-
da a deixar la comoditat caso-
lana i fer alguna activitat a favor
de la nova Catalunya. No podem
quedar-nos com uns estaquirots
contemplant el què passa, per-
què les autoritats, entitats i par-
tits unionistes ens collaran de
valent i no s’estaran quietes, fa-
ran tot el que podran, que de
mitjans els en sobren, per això
tenen el suport d’un estat amb
totes les seves potencialitats. 

A Catalunya, tenim molts
exemples de la mobilització de
la nostra societat amb la Mara-
tó de TV3, recollida d’aliments,
donació de sang, medul·la i
òrgans o recollida de joguines.
Ara se’ns demana un esforç
més, que hem de fer-lo en aque-
lles coses que siguem capaços,
des de fer una “bustiada”, en-
ganxar cartells, recollir firmes o
el que sigui. L’any 2015 és un
any en què tots ens hem d’im-

plicar i si es fracassa, tinguem-
ho ben present, no en podrem
donar la culpa als partits polítics,
el fracàs serà de la nostra so-
cietat. La gestió del procés l’hem
de portar entre tots, ens hem
d’implicar en cos i ànima do-
nant el millor de nosaltres per
un futur més lliure, més digne,
més solidari, més just per a la
nostra pàtria. 

El 9-N una munió de vo-
luntaris i centenars de milers de
ciutadans van posar una pape-
reta en una urna de cartó. No
dono xifres concretes dels re-
sultats expressament, perquè
el que realment importa és la vo-
luntat de desobediència i re-
bel·lia cíviques que van fer tots
els participants. Sedició, insur-
recció? Vam fer un acte de va-
lentia, vam ser els protagonistes
de l’obra. Enhorabona! El 9-N
vam fer història en majúscules.
Som una nació i som sobirans.

@fmarcalvaro: Rajoy fa servir les dades
d'una consulta que menysprea i desquali-
fica per donar-se raó. És tot un crac es-
tadista.

@LaLluna_LaPruna: ACS, de Florentino,
ja ha cobrat els 1.350 milions d'indem-
nització per Castor. Això sí que era urgent,
els desnonats poden esperar.

@PedroLuna73: La justicia argentina per-
sigue a criminales del franquismo. La justicia
española a la democracia. #9N2014 #9NDes-
obeïm
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@ANC_Bombers: La complexitat dels at-
acs informàtics a webs de la Generalitat el
#9N no poden ser obra de hackers ama-
teurs. Cal una organització més preparada.

@n_bonetcatradio: S’acosta un nou Gran
Recapte. Crida per tancar la llista de vol-
untaris amb l’objectiu de recollir 4 milions
de quilos d’aliments.

@carlosecue: Sánchez Camacho anuncia
que la fiscalía presentará una querella con-
tra Mas. La que montó el PP cuando De la
Vega avanzó lo que haría la fiscalía.

Un diari obert

Opinió en 140 caràcters

Hi ha històries que es repeteixen perquè
són una mostra dels racons més pro-
funds de l’ànima i mostren les seves pors.
Tot creador té por que la seva criatura
se li revolti i vulgui matar-lo, una història
que indefectiblement succeirà perquè el
creat vol créixer i per això ha de matar
al pare.

El panorama polític espanyol ha re-
visitat el mite amb Podemos. Sí, jo sóc
dels que pensa que Lara no només va
apostar per crear un líder mediàtic per
temes estrictament d’audiència, sinó
que va haver-hi una estratègia planifi-
cada i pensada per a crear un partit po-
pulista-bolivarià amb una doble inten-
ció. La primera dividir el vot de l’es-
querra, la qual amb dos o tres partits, si
sobreviu IU, no podria mai alçar-se
amb el poder davant un sistema que és
bàsicament majoritari.  En segon lloc un
partit com Podemos podria desgastar
molt el procés sobiranista, atraient la jo-
ventut.

Tot això parteix d’un càlcul: els vo-
tants del partit popular no són el públic
objectiu de Podemos. De fet, segons el
baròmetre de juliol del CIS es calcula que
només el 3,3% dels votants del PP del
2011 passarien a Podemos.

Podemos d’altra banda pot fer que a
Catalunya s’erosioni la base nacionalis-
ta catalana fent impossible una DUI.
Tant és així, que si atenem a les eleccions
generals veiem que Podemos pot ser se-
gona força a Catalunya. Voldrien elimi-
nar PSC, ICV, part de la CUP i ERC.  Els
catalans molts cops s’han apuntat a les
iniciatives d’esquerres espanyoles, en-
cara que signifiquin la seva castellanit-
zació, tal com expliquen que a la guer-
ra civil els va passar a una colla d’anar-
quistes de l’Empordà, que maldaven per
parlar castellà com se suposava que ha-
vien de fer els anarquistes i només feien

frases hilarants. Tot i això, la influència
serà menor de l’esperada, perquè el so-
biranisme és molt més transversal que
el d’una societat malalta i intoxicada. No
només amb un cop d’efecte es pot can-
viar la situació política. Cal tenir en
compte, però, que aquesta és només una
de les potes de l’estratègia antisobira-
nista. D’això n’haurem de parlar més a
bastament.

Però, què ha propiciat el pànic al PP?
L’operació púnica. Aquest tema serà
molt més important del que podem
imaginar-nos, ja que ha fet precipitar un
clima de canvi i pot ser que veiem per pri-
mer cop que el PP es veu erosionat. Fins
ara, l’estratègia era no fer res, esperant
que el tema català creés l’enemic extern
sobre el qual provocar la unió de l’elec-
torat entorn del partit fort, del PP. Hi ha
un límit en l’erosió i Bárcenas el va mar-
car. El PP no va patir tant com es podia
esperar a l’estiu. Ara ja no és el mateix.
Ara això ja no es veu clar, el partit ja no
és fort perquè el sistema està massa po-
drit i els vents no bufen perquè l’econo-
mia permeti treure pit en el curt termi-
ni. El seu electorat es desmobilitza.

Aquest canvi d’escenari marcarà la
trajectòria dels pròxims mesos. Encara
que veurem un reflux de Podemos des-
prés de l’escuma inicial i caldrà que el PP
faci algun moviment. No descartem
que sigui de la mà del PSOE, no des-
cartem que sigui a Catalunya.  Hem de
tenir en compte que el tema que pot ser
la clau de volta dels pròxims temps són
els pressupostos, sobretot els d’aquí.

Ara, les preguntes que ens trobem
són:  pot Catalunya mobilitzar l’electo-
rat conservador aquest cicle electoral? I
a quin cost?  Haurem de donar-hi res-
posta en els mesos vinents però ara sem-
bla que ja Podemos pot influir i molt, en
la resposta.

4Podemos i Frankenstein
por Eduard  Lorda

Amb tot l’enrenou institucional que
s’ha generat darrerament, i que sembla
que estigui afectant indirectament la fins
fa poc immaculada ratxa del primer
equip, s’esperava amb ganes l’opinió del
president Bartomeu. La seva compa-
reixença davant de les càmeres de TV3
podia i havia d’aclarir la postura de la
junta sobre els diversos fronts oberts. A
l’hora de la veritat res de res, i el més pre-
ocupant és que fins i tot amb uns regis-
tres d’audiència més aviat discrets (cosa
que hauria de preocupar especialment
una directiva que, per no tenir, no té ni
poder de convocatòria dels televidents
quan ha de donar explicacions sobre te-
mes tan sucosos com els presents).

Ni la insistència de Lluís Canut va po-
der evitar els regatejos d’un Bartomeu
que, aquest dia sense ulleres i amb un
bon refredat, va passar de puntetes so-
bre l’actualitat blaugrana. El seu posat
calmat i de bon jan li va servir per a no
apartar-se de la seva habitual estratègia
comunicativa: parlar molt, amb un to ga-
irebé balsàmic, i no dir res important.

Sobre l’afer amb Laporta i l’acció de
responsabilitat en va parlar com si tan
sols hi hagués una lleugera desavinen-
ça entre les parts, tot i que va assegurar
que vol arribar fins al final però sense

rancúnies; respecte a les denúncies que
va fer mesos enrere de “mà negra” a cau-
sa de la sanció imposada per la FIFA,
se’n va desmarcar com si mai no ho ha-
gués dit i només va admetre certs errors
administratius en la contractació d’algun
jove jugador. 

Canut va insistir-li en la contradic-
ció que suposava aquest fet (no pot ser
que primer insinuïs manipulacions es-
tranyes, i després reconeguis en part allò
per què t’han sancionat), però ni així. Pel
que fa al vessant esportiu, l’entrevista-
dor va ser punyent i va obligar el presi-
dent a mullar-se. Òbviament, amb el dis-
curs esperat: el joc segueix sent con-
vincent i es té màxima confiança en els
mètodes de Luis Enrique i la seva ca-
pacitat de gestió del col·lectiu. En rela-
ció a l’elevada inversió en fitxatges, jus-
tificació d’altes i baixes com a necessà-
ries per a millorar globalment. Fins i tot
la controvertida lesió de Vermaelen no
preocupa: va ser “mala sort” que es le-
sionés durant el Mundial però els tècnics
confien molt en la seva aportació un cop
recuperat (no se sap quan). En definiti-
va, missatge corporatiu del president que
ja ni tan sols no tranquil·litza sinó que,
per reiteratiu, ni interessa a la massa so-
cial barcelonista.

4Bartomeu, com una bassa d'oli
per Sergi Villena
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Després de gairebé un any que la
Junta de Govern aprovés san-
cionar les entitats bancàries que
tinguessin pisos buits durant
dos anys de manera injustifica-
da, l’Ajuntament assegura que
les primeres sancions comença-
ran a posar-se a partir del mes de
desembre.

El regidor d’Urbanisme, Jor-
di Terrades, va afirmar, al darrer
ple municipal, que el consistori
“ha detectat un total de 21 habi-
tatges buits sense justificar en
mans dels bancs”. Els propieta-
ris d’aquests pisos tenen fins al
mes vinent per oferir-los a la so-
cietat municipal Granollers Pro-
mocions que s’encarregarà de
gestionar el lloguer. Si no ho fan,
seran sancionats. Les multes po-
den arribar als 900.000 euros i,

en el cas que l’incomplient con-
tinués, el consistori podrà impo-
sar una altra multa per un import
màxim de 180.000 euros, el 20%
de l’import de la primera sanció.
Com a màxim, les entitats podran
ser multades tres cops sempre
que no compleixin els requeri-
ments que els faci l’Ajuntament.
Des del Consistori es considera

que “les accions que es van por-
tar a terme l’any 2013 per facili-
tar que el parc d’habitatges, pro-
pietat dels bancs, es posés a llo-
guer en unes condicions socials,
no han estat suficients tot i l’ele-
vada demanda d’habitatge so-
cial que existeix a la ciutat”. És per
aquest motiu que el govern tira-
rà endavant amb les sancions.

Els bancs seran sancionats si tenen pisos buits sense justificar. Foto: Arxiu

Sancionaran els bancs amb
pisos buits a partir del desembre

» L’Ajuntament ha detectat 21 habitatges buits “sense justificar”
» Els propietaris dels pisos podran ser multats fins a tres vegades

Els extreballadors d’Imesapi
demanen ajuda a l’Ajuntament
LABORAL4Els extreballadors
d’Imesapi, antiga concessionà-
ria de l’enllumenat públic de
Granollers, demanen solucions
per al seu cas. Segons els extre-
balladors, “l’empresa Sece es
nega a complir la sentència que
l’obliga a incorporar-los  a la seva
plantilla” i li demanen a l’Ajun-
tament que intervingui en el
conflicte per fer-los complir la
llei.  

La polèmica va començar
quan l’Ajuntament no va in-
cloure la subrogació dels 13 tre-
balladors d’Imesapi en el con-
curs del servei, tot i que l’em-
presa Sece, actual adjudicatària,

ho contemplava en el seu con-
veni col·lectiu. Els treballadors
van presentar una demanda ju-
dicial i el jutjat social els va do-
nar la raó, però continuen de-
nunciant que des d’aquell mo-
ment no cobren cap prestació de
l’atur, perquè el Servei d’Ocu-
pació “entén que arran de la
sentència ja no estan desocu-
pats”, però ells segueixen sense
feina.

L’alcalde de Granollers, Jo-
sep Mayoral, va assegurar al
darrer ple que “els serveis jurí-
dics municipals estan estudiant
la sentència i s’actuarà en funció
de l’informe que emetin”. 

CASTELLS4L’actuació de la 23a
Diada dels Xics de Granollers van
registrar els millors castells que
s’han vist mai a la plaça de la Por-
xada. Minyons de Terrassa, Cas-
tellers de la Vila de Gràcia i Xics
de Granollers portaven un bon
cartell per una diada que excep-
cionalment es va celebrar en dis-
sabte a la tarda, en lloc del mig-
dia de diumenge. La coincidèn-
cia amb el procés participatiu so-
bre el futur polític de Catalunya
el 9N va fer avançar l’actuació a

dissabte. Els Minyons van plan-
tar el primer gamma extra que es
veu a Granollers, el 9 de 8 amb
tres enxanetes, també el 4 de 9
amb folre, el 3 de 9 amb folre i un
pilar de 7 amb folre. 

Després d’una temporada es-
plèndida els Xics intentaven, per
primera vegada, el 5 de 8. Uns
grans assajos van permetre des-
carregar el 5 de 7 net fins a tres
vegades, per la qual cosa sem-
blava que es podia assolir la ca-
tedral dels castells, el 5 de 8, amb

garanties. Però no va ser possible,
l’estructura va pujar prou ferma
però el cap de colla quan els
dossos es col·locaven va fer bai-
xar el castell veient problemes a
la base. Tot i defensar-ho fins a
l’últim moment l’estructura del
cinc va caure amb la canalla ja
fora de la pinya. Els Xics havien
descarregat el 4 de 8, i el 3 de 8,
després de l’intent de 5 de 8, es
va fer la torre de 7 i dos pilars de
5, tancant així la clàssica de 8 a
casa, que és la sisena de l’any.

Salut | Pantalles d’informació a l’Hospital de Granollers
L’Hospital General de Granollers ha instal·lat als Serveis d’Urgències un nou 

equipament informàtic connectat a la xarxa del centre on es proporciona a través d’una
pantalla els temps d’espera aproximats de les urgències no greus. Aquest dispositiu 

informa els usuaris del temps de demora, un cop se’ls ha fet la primera valoració.

Redacció
GRANOLLERS

El 5 de 8 dels Xics no arriba

El cinc de vuit dels Xics haurà d’esperar. Foto: Arxiu
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Presentació de la primera fase de les obres de l’espai. Foto: Ajuntament

L’Espai Dansa començarà a ser
una realitat en els pròxims dies

CULTURA4L'Espai Obert del
Museu de Granollers exhibeix
fins al mes de febrer una mostra
sobre el treball del dibuixant
Josep Coll i Coll, un dels puntals
de la popular revista TBO. “El
Coll del TBO. Coll, el clàssic més
modern” és el títol de l'exposició
en la qual els aficionats al còmic
podran apreciar el seu estil ori-
ginal i inèdit, tant per la forma
dels seus ninots, com per la vida
que els dóna. L'exposició és una
producció de TantaTinta, una as-
sociació dedicada a la promoció
de les arts derivades del dibuix.
Amb aquesta mostra, els orga-
nitzadors busquen “reivindicar la
figura d'un dibuixant singular,
però desconegut o oblidat pel
gran públic”.

Una mostra
reivindica l’obra 
de Josep Coll

SOCIETAT4El grup Municipal
d'Acció Granollers demana a la
Comissió de Nomenclàtor que
iniciï un expedient per a la con-
cessió d'un espai públic dedicat
a la memòria de Ginés Mayor-
domo Moreno, amb l'objectiu
que els habitants i visitants de
Granollers puguin honrar la
seva figura, un dels militars més
destacats de l'exèrcit republicà i
un dels líders de la CNT de la
ciutat.

Després d’un Consell de
Guerra per un incident amb un
oficial, Mayordomo va desertar
a França. Amb la II República va
tornar i es va convertir en un
dels militars més destacats de
l’exèrcit republicà i cap de la Co-
lumna del Vallès. En els últims
anys de la guerra va ser con-
demnat a 30 anys de presó,
però va ser alliberat l’any 1946.

ERC vol que es
dediqui un espai a
Ginés Mayordomo

Els amants de les arts escèni-
ques de Granollers estan cada
vegada més a prop de poder
gaudir de l’Espai Dansa de la
ciutat. L’Ajuntament ha anun-
ciat que en els pròxims dies co-
mençaran les obres de la pri-
mera fase de rehabilitació de
l’espai, situat a sobre del Centre
de Creació i Difusió Musical-
NAU B1. 

Els treballs consistiran a
condicionar una sala de l'espai

de dansa, els serveis i els acces-
sos a aquesta planta, un total de
376 m2 dels 1.100 m2 que té la
superfície total de l'espai, partint
del projecte arquitectònic enca-
rregat a XXM Arquitectes i apro-
vat el 2009. L'Ajuntament pre-
veu continuar les obres en els
pròxims anys fent un ascensor,
tres sales més de diferents di-
mensions, vestidors, una sala de
reunions i una sala de descans. 

Durant la presentació del
projecte, l’alcalde de Granollers,
Josep Mayoral, ha criticat “la
manca d’aportacions per part de
l’estat durant aquest mandat”.

Les obres han estat adjudi-

cades a l'empresa Estructuras y
Obras La Roca, SL (ESORO-
SA), per un total de 279.045 eu-
ros, inversió que assumirà, de
manera  íntegra, l'Ajuntament
de Granollers amb una part del
pressupost del 2014. 

L’any 2008 la Generalitat
va aturar el conveni que preveia
el finançament de les obres i de
l’activitat al 50% i només es va
poder rehabilitar la planta bai-
xa de la NAU B1. Segons l’A-
juntament, la necessitat de fer
l’Espai Dansa ha fet que el Con-
sistori decidís “finançar en soli-
tari la primera fase de les obres
d’aquest equipament”.

Redacció
GRANOLLERS
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4Diuen que de la imprudència
i de la inconsciència no pot sor-
tir-ne res de bo. Però fa catorze
anys, Línia Vallès va néixer
precisament d’això. No hi ha cap
raonament lògic ni científic que
pugui explicar la decisió perso-
nal de fundar una publicació.
Només es pot entendre des de
l’estómac. Aquell que ens por-
ta a fer coses irracionals però
meravelloses. Coses necessà-
ries que contribueixen a fer que
una societat avanci i sigui millor. 

El peatge és car però ve
edulcorat pel caramel d’un pro-
jecte que neix romàntic i que
acaba sent realista. Dels núvols
a terra, i si et descuides, al sub-
sòl. I torna a remuntar. Qui tre  -

balla al gremi sap de què parlo.
Tota una temeritat, vaja.

Per això, poder editar i im-
primir el número 500 de la
capçalera Línia Vallès no és
poca cosa. I més quan ho podem
fer des d’una posició de lide-
ratge: som la publicació gratuï-
ta més llegida de la comarca. 

El cost personal ha estat
molt alt. Però la suor invertida
per transformar la quimera
en un simple sacerdoci al ser-
vei d’un projecte editorial am-
biciós dóna fruits. Molt de tre-
ball, sempre, per mantenir la
capçalera viva i fer-la créixer,
atrinxerat al timó davant l'ona
i la tempesta recurrent. I feliç
de fer-ho.

Com a fundador, editor i
propietari de Línia Vallès vull
agrair la confiança dels lectors
(còmplices fidels) i dels anun-
ciants, als quals els hauríem de
fer un monument per seguir
apostant per la premsa de pro-
ximitat en català, un somni
que ja és una realitat plena-
ment consolidada arreu.

I ara què? Ara a seguir. Una
mica més madurs, menys ro-
màntics, més forts i menys in-
crèduls. Vivim un moment so-
cial apassionant. Formem part
d’una col·lectivitat que demana
obrir-se pas cap al  futur. 

I els que fem Línia Vallès,
modestament, també ho vo-
lem explicar.

Línia Vallès, 500
Per David Centol, editor del Grup Comunicació 21

El setmanari comarcal edita avui
el seu número 500 mantenint el
lideratge al Vallès Oriental. La
capçalera, fundada l’any 2001, re-
valida la seva presència territo-
rial i és l’única publicació gratuïta
que cobreix tot el territori valle-
sà. Coincidint amb aquesta efe-
mèride, l’empresa editora anun-
cia un ambiciós pla de rellança-
ment progressiu per incremen-
tar continguts, paginació i difu-
sió en les setmanes vinents. L’ob-
jectiu és superar àmpliament els
actuals 16.000 lectors setma-

nals que li atorga l’auditoria de
l’EGM i poder seguir creixent en
un context econòmic que co-
mença a donar símptomes de re-
activació.

Línia Vallès distribueix tres
edicions que sota la mateixa
marca cobreixen els territoris, no
només del Vallès Oriental, sinó
també de tot l’entorn de Cer-
danyola i la ciutat de Sabadell.
L’any 2011 va rebre el premi
Tassis-Torrentde Comunicació
atorgat per la Diputació. 

La ja històrica capçalera co-
marcal pertany al Grup Comu-
nicació 21, que edita una vintena
de capçaleres de proximitat i
distribueix 332.000 exemplars
certificats per OJD-PGD per tota
l’àrea metropolitana.

La publicació gratuïta
més llegida de la comarca

» Línia Vallès arriba a les 500 edicions i posa en marxa un pla de rellançament de la capçalera

Redacció
VALLÈS ORIENTAL
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Línia Vallès arriba als 500 números
» Nombroses veus del món de la política, l’esport i del teixit cultural, associatiu i comercial de la comarca valoren l’efemèride del periòdic

Josep Mayoral
Alcalde de Granollers
“Temps difícils per a la societat, temps difícils
per a les persones. També temps difícils per als
mitjans de comunicació, especialment per a
aquests que tenen la publicitat com un factor im-
prescindible en el seu projecte. L’esforç i la cons-
tància de la gent de Línia Vallès ha fet possible
arribar al número 500. Una fita que mereix el
reconeixement dels qui defensen la comunica-
ció de proximitat com un factor d’interès en la
vertebració d’una comunitat. Moltes felicitats!”

Montserrat Tura
Política, metgessa i escriptora
“El primer número de Línia Vallès es va publi-
car abril del 2001 i, des d’aleshores, el busquem
amb la mirada perquè s’ha convertit en un dels
instruments d’informació del que passa al nos-
tre entorn. No és fàcil cercar la notícia a tots els
racons, tenir un gruix de col·laboradors que hi
aporten la seva opinió, aconseguir la publicitat
d’establiments comercials que senten el pes de
la crisi, però puntualment les seves pàgines ens
criden per informar-nos. Enhorabona!”

Àlex Sastre
CiU Granollers

“500 números! Es diu aviat. 500 setmanes de no-
tícies, entrevistes i imatges en les quals hem vist
canviar la comarca i els seus pobles en gairebé
14 anys. Felicitats, i per molts més!”

Xavier Álvarez
President Xics de Granollers
“Moltes felicitats per aquest mig miler d’edicions,
en les quals ens agrada poder veure notícies i fins
i tot algunes portades amb els castells dels Xics
de Granollers. Fer un periòdic a la setmana no
és fàcil. Tan sols des de la constància i la passió
per la vostra feina és possible arribar a aquesta
xifra. En aquest sentit, ens sentim molt identi-
ficats amb vosaltres. També en la nostra activi-
tat són la constància i l'esforç les que ens porten
a aconseguir l'èxit. Per moltes edicions més!”

Josep Monràs
Alcalde de Mollet
“Vull fer arribar la meva felicitació més cordial
a Línia Vallès per haver assolit el seu número
500, tota una fita en aquest món tan complex
com és el de la comunicació. Quan una publi-
cació arriba a aquest nombre d’edicions és per-
què ha vingut per quedar-se, perquè ha acon-
seguit consolidar-se i perquè  juga un paper im-
portant  a l’hora de satisfer la necessitat demo-
cràtica d’una informació de proximitat, veraç,
contrastada i plural.”

Carles Ribell
Director Teatre Auditori Granollers
“Tots sabem que valors com la col·laboració, la
proximitat i la creativitat estan sent claus per
avançar plegats. Per això el treball de Línia Va-
llès, al costat dels lectors de la nostra comarca,
ens ajuda a acostar la nostra feina i l’actiu artístic
i creatiu de la nostra comarca al públic. Felici-
tem, doncs, la fita dels 500 números, però so-
bretot la feina feta i l’esforç per ajudar-nos a fer
més propera i més gran la nostra escena a tota
la comarca del Vallès Oriental.”

Pietat Sanjuán
Presidenta CNL Vallès Oriental

“Em plau felicitar-vos pel número 500 de la pu-
blicació de Línia Vallès. La vostra publicació és
una eina de comunicació que, fent servir la llen-
gua catalana amb normalitat, fa que moltes per-
sones la puguin fer servir”.

Txus Carrasco
Independents per Mollet-CUP
“500 felicitacions des de Mollet, per seguir,
malgrat les dificultats del moment, teixint la xar-
xa comunicativa de la nostra comarca, ajudant
a visibilitzar la vida dels nostres pobles i ciutats
des dels que recreem dia a dia la nostra realitat
més propera i intentem transformar-la. Per se-
guir donant veu als qui molts volen callats,
compromesos amb el territori i amb la important
funció social que assumiu els mitjans de proxi-
mitat. No defalliu. Endavant!”

Asun Arboix
Direcció Joieria Colomer 
“És una gran notícia que publicacions comarcals
de qualitat tinguin tanta força. Ens acosteu als
nostres veïns, un servei imprescindible per po-
der conèixer millor la realitat que ens envolta.
Des de Tomàs Colomer volem felicitar Línia Va-
llès per aquests 500 números que demostren el
seu compromís permanent amb la societat i el
territori. Seguirem llegint-vos sempre amb molt
d’interès”.

Jaime Carretero
Presidente ACIS La Llagosta

“Felicidades por la labor desarrollada durante es-
tos años acercándonos las noticias de nuestro
pueblo y poblaciones vecinas. Sois un escaparate
para fomentar el comercio de proximidad. De-
seamos que sigais adelante con el mismo entu-
siasmo e ilusión. Seguro que continuaréis sien-
do un referente entre nuestros vecinos.”
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Línia Vallès arriba als 500 números
» Nombroses veus del món de la política, l’esport i del teixit cultural, associatiu i comercial de la comarca valoren l’efemèride del periòdic

Salvador Esteve
President de la Diputació
“La Diputació de Barcelona s’uneix a la cele-
bració dels 500 números de Línia Vallès per la
seva feina al servei de la comunicació de proxi-
mitat. Mitjans com Línia Vallès s’han guanyat
un lloc en la vida diària dels nostres pobles i ciu-
tats, complint una important funció social, do-
nant la veu als municipis, al carrer, a cada ciu-
tadà, respecte a qüestions que tenen una in-
fluència directa i real en la seva vida. Felicitats
i per molts anys.” 

Oriol López
Ara Mollet-ERC
“Línia Vallès ens és proper: ja ha editat 500 nú-
meros. I ha complert un gran objectiu com és el
d’articular el Baix Vallès i el Vallès Oriental des
del punt de vista periodístic i d’opinió, a partir
de premsa gratuïta de qualitat i en català.  Mo-
llet i el país necessiten de la musculatura d’una
premsa de proximitat que cada setmana teixeix
el territori. A més, vaig formar part d’aquest pro-
jecte professionalment durant 6 anys. Molta sort
per al futur que ens espera!”

Joan Daví
CiU Mollet
“Arribar als 500 exemplars, en aquests moments
econòmicament complicats, no és gens fàcil, més
en setmanaris com el vostre on els ingressos pro-
vinents dels anunciants són l’única font de man-
teniment. Som molts els qui cada divendres cer-
quem en la vostra publicació el batec de la comar-
ca i, sobretot, el què passa a cadascun dels muni-
cipis del Vallès Oriental, des de la mirada d’una pu-
blicació plural, participativa i oberta a tota la ciu-
tadania. Felicitats pels 500!”

Josep Casasnovas
Coordinador ICV Granollers
“En els temps que vivim és més necessari que mai
tenir mitjans de comunicació de proximitat, que
vetllin per una informació objectiva i contrastada.
Necessitem premsa en català, de qualitat, amb
vocació de servei públic i que parli dels proble-
mes reals de la gent. Us volem transmetre la nos-
tra felicitació per aquests 500 números i enco-
ratjar-vos a sumar-ne 500 més. Amb rigor, em-
penta i un ferm compromís amb la transparèn-
cia i l’honestedat. Per molts anys!”

Montserrat Santmartí
Alcaldessa de Sant Fost
“Línia Vallès es defineix com una edició de pro-
ximitat i compleix setmanalment el seu objec-
tiu: fer-nos arribar les notícies del nostre entorn
més proper. La seva gratuïtat i distribució a co-
merços i equipaments públics faciliten i molt la
seva difusió. Així com la seva versió digital. Des
de l’Ajuntament de Sant Fost us donem l’enho-
rabona i anem cap als 1.000!”

Romuald Velasco
Alcalde de Martorelles
“Us donem la més sincera enhorabona per arri-
bar a les 500 edicions. Una fita que avui dia no
és fàcil, tenint en compte el panorama actual de
la premsa gratuïta de paper, i que diu molt so-
bre el tarannà de la publicació vallesana i els seus
professionals. Aquest periodisme de proximitat
és el que dóna veu a municipis petits com Mar-
torelles i a la feina que fan els seus ajuntaments
i entitats”.

Xavier Abolafio
President EC Granollers
“Des de l’Esport Club Granollers volem felicitar
Línia Vallès pel seu número 500. En aquests
temps difícils que viu la premsa escrita, sempre
és bona noticia que qualsevol mitjà segueixi en-
davant, perquè és una garantia més de plurali-
tat informativa. I més en l’àmbit local i comar-
cal, i en concret a l’aspecte que més ens toca, el
futbol, donant cobertura i difusió a la tasca tant
del nostre club com de la resta. Esperem que en
compliu 500 més. Felicitats!”

Benito Iranzo
Cuiner En Boca Mollet
“Gràcies per acostar-nos l’actualitat de la co-
marca, per la vostra rigorositat a l’hora d’infor-
mar, per ser tan proper al ciutadà i per la vos-
tra implicació en totes i cadascuna de les causes
socials i culturals de la nostra comarca. Des de
la nostra experiència personal només tenim
paraules d’agraïment al periòdic per l’interès i
suport desinteressat ofert en el nostre projecte
professional. Enhorabona per haver aconse-
guit convertir-vos en un referent.” 

Castellers de Mollet
Colla castellera

“Felicitats! Des de Castellers de Mollet volem fe-
licitar aquesta gran efemèride de 500 números
de Línia Vallès. Esperem que pugueu arribar a
500 números més!”

Josep Maria Mas
President CN Granollers
“ENHORABONA pel número 500, i a tots els que
feu possible que un periòdic com Línia Vallès pu-
gui seguir sortint al carrer i actualitzant-se de ma-
nera online, que és a l’abast de tots els vallesans,
i que explica les històries i notícies més prope-
res, que més ens interessen. I GRÀCIES per se-
guir fent periodisme de proximitat, amb rigor i
qualitat, i amb el qual es dóna suport l’esport lo-
cal”.
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Número 1 · Abril 2001 de 2001 Número 100 · 16 setembre de 2005 Número 313 · 9 de juliol de 2010

Número 317 · 26 d’agost de 2010 Número 330 · 26 de novembre de 2010 Número 344 · 11 de març de 2011

Número 479 · 16 de maig de 2014 Número 497 · 24 d’octubre de 2014 Número 499 · 7 de novembre de 2014
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L’Hospital de Mollet està entre
els quatre millors centres sani-
taris de l’Estat en gestió hospi-
talària global. Així ho acredita el
premi Top 20 que ha rebut de
mans del conseller de Salut, Boi
Ruiz.  Segons fonts de la Fun-
dació Sanitària Mollet (FMSM),
aquests guardons “són de gran
prestigi i estan considerats com
uns premis de referència en el
sector sanitari d’àmbit estatal”.
Per aquest motiu, l’Hospital de
Mollet valora “molt positiva-
ment aquest reconeixement a la
tasca duta a terme per l’equip de
professionals del centre sanita-
ri”.

D’entre els 52 hospitals ava-
luats en aquesta categoria, no-
més els quatre primers han re-
but el premi, entre els quals hi

ha l’Hospital de Mollet, que ha
estat  guardonat pels seus indi-
cadors de qualitat clínica i efi-
ciència econòmica. El premi es
va atorgar la setmana passada
en el marc de la Conferència
Hospitals TOP 20 que es va
portar a terme a Madrid.

Aquesta no és la primera
vegada que l’Hospital de Mollet

rep un Top 20, ja que l’any 2011
va ser premiat en l’àrea clínica
de la dona i en la categoria de
centre sanitari d’abast general.
En aquella ocasió, el guardó
s’atorgava a equipaments en els
quals la taxa de cesàries és en-
tre un 13% i un 34% més baixa
que la resta i tenen un índex més
baix de complicacions.

L’Hospital de Mollet rep el premi Top 20. Foto: Hospital de Mollet

L’Hospital de Mollet, premi 
en gestió clínica i econòmica

» El centre sanitari es troba entre els quatre millors de tot l’Estat
» Es tracta d’un premi de referència en l’àmbit sanitari estatal 

Ajuntament i comerços, junts
contra la violència masclista

SOCIETAT4L’Ajuntament i el
teixit de comerciants de Mollet
informaran la ciutadania sobre
l’existència del telèfon 900 900
120 contra la violència mas-
clista. Aquest servei funciona
cada dia de l'any, durant les 24
hores. Segons l’alcalde, Josep
Monràs, “els comerços, que són
un punt de referència per a tota
la ciutadania, faran d’apara-
dors per la sensibilització”.

El servei atén les demandes
relacionades amb qualsevol for-
ma de situació de violència con-
tra les dones. Tal  com explica la
coordinadora territorial de l’Ins-
titut Català de les Dones a Bar-
celona, Ivet Castaño, “disposa de
professionals, advocades i psi-

còlogues que poden contactar
amb els serveis d'emergència si
és necessari o fer la correspo-
nent derivació a la xarxa de
serveis sanitaris i d’atenció so-
cials”. 

Totes les associacions de co-
merciants de Mollet, uns 1.200,
s’han adherit a aquesta cam-
panya i comptaran amb mate-
rial informatiu. En aquest sen-
tit, el president de l’Associació
de Comerciants de Can Borrell-
Plana Lledó, Lluís Farré, expli-
cava que tots, en el dia a dia,
“ens podem trobar amb situa-
cions de violència de gènere.
Nosaltres podrem donar infor-
mació i contribuir que això cada
vegada sigui menor”.  

SERVEIS4L’alcalde de Mollet,
Josep Monràs, parlarà directa-
ment amb els ciutadans a través
d’un nou canal telefònic d’aten-
ció ciutadana. Així ho va comu-
nicar el mateix edil en la troba-
da amb la ciutadania que va pro-
tagonitzar, dilluns passat, dins del
cicle l’Alcalde a prop teu.

Aquest nou servei consisteix
en un telèfon gratuït, 900 102
091,  disponible perquè qualse-
vol ciutadà pugui parlar directa-
ment amb l’alcalde de la ciutat.

Tot i que encara no s’ha posat en
marxa aquest servei, es preveu
que es pugui fer molt aviat.

Durant aquesta trobada, l’al-
calde també ha lloat algunes de
les actuacions que ha portat a
terme el seu govern com el su-
port que han donat a prop de
2.100 famílies per fer front a la
crisi, la inserció laboral de 700
persones i els ajuts que han
permès crear més de 100 em-
preses. Monràs ha destacat que
té “molt clar el projecte de ciu-

tat que vol l’actual govern de
Mollet: primer les persones,
després els balanços fiscals”.

A més, l’alcalde també ha
avançat les prioritats amb les
quals s’estan treballant els pres-
supostos per al 2015. Segons
Monràs, estan centrant els seus
esforços en “el rigor, la contenció,
la bona gestió, la protecció als ciu-
tadans que més estan patint els
efectes de la crisi, l’activitat eco-
nòmica i la creació d’ocupació,
entre altres”.

Societat | Torna la Trobada d’Inter/Canvi al Mercat Vell
Un any més l’Associació de Col·leccionistes de Mollet celebra la Trobada d’Inter/Canvi, en la qual

els assistents podran intercanviar tot tipus d’objectes de col·lecció. Aquest diumenge, la trobada
arriba a la seva vuitena edició i comptarà amb 14 associacions que hi posaran parada, entre les

quals es troba la primera associació de Catalunya de dispensadors Pez, recentment constituïda.

Redacció
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Nou canal d’atenció ciutadana

Reunió de l’alcalde amb la ciutadania. Foto: Ajuntament
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L’OMIC molletana lidera 
les inspeccions de Barcelona

SERVEIS4El nombre d’inspec-
cions que porta a terme l’OMIC
de Mollet amb recursos propis
per cada 1.000 habitants és un
1,85% superior que la mitjana de
la resta d’ajuntaments de Bar-
celona. Així ho va comunicar el
regidor de consum, Jordi Talarn
a la cinquena edició del Cercle
de Comparació Intermunicipal
de les OMIC, organitzat per la
Diputació de Barcelona.

Talarn ha valorat de mane-
ra molt positiva aquests resul-
tats i ha remarcat que el Cercle
de Comparació Intermunicipal
de les OMIC és “una eina que
ens permet revisar objectius
passats i definir objectius futurs
i revisar i millorar el nivell de

qualitat dels serveis que oferim”.
El regidor de consum ha recor-
dat que gràcies als resultats ob-
tinguts  l’any 2012, “l’Ajunta-
ment de Mollet va decidir inci-
dir en dues àrees a millorar: les
inspeccions amb recursos pro-
pis i  el nombre d'assistents a ac-
tivitats d'educació i sensibilit-
zació en consum realitzades per
a centres escolars”.

Pel que fa al nombre d’as-
sistents a activitats d'educació
per a centres escolars, Talarn
també ha destacat que “l'OMIC
de Mollet ha aconseguit una
ràtio de 49,05 participants per
cada 10.000 habitants, quan la
mitja a la província de Barcelo-
na és de 23,2”.

Un any més torna al Mercat Vell
el Festival Al Ras, l’única mostra
a Espanya de música americana
d’arrels. El festival arriba, en-
guany,  a la seva tretzena edició i
ho fa amb una desena de bandes
convidades i amb Russ Barenberg
com a cap de cartell.

La mostra, que es portarà a
terme demà, obrirà el seu esce-
nari a les 17.30 hores, amb el mú-

sic de folk Toni Jiménez, un ha-
bitual del festival i que farà un ho-
menatge al conegut cantant ame-
ricà Tom Paxton. Just després
Mollet sonarà amb música
d’harmòniques i de bluegrass,
gràcies a l’actuació d’Harmoni-
cant i del banjo belga Eugene
O’Brien. En aquesta nova edició
del Festival Al Ras també parti-
ciparan els barcelonins Grazztrio
& Oriol Saña, i de La West Blue-
grass Band, arribats de Bilbao
amb més de 15 anys de trajectò-
ria musical.

Russ Barengerg serà l’enca-

rregat de portar a terme la recta
final de la jornada musical. Ba-
renberg està considerat un dels
instrumentistes contemporanis
més melòdics. De fet, l’any 2008
va estar nominat a un Grammy
com a millor instrumentista de
country. 

El Festival acabarà amb el
toc atrevit del The Booty Hunter
i amb una jam session amb els
Damned HellBillies, que ja van
amenitzar el final d'Al Ras l'any
passat. La mostra també comp-
tarà amb una classe magistral de
bluegrass a càrrec d’Oriol Saña. 

El Festival Al Ras torna a portar la música bluegrass a Mollet. Foto: Al Ras

Torna la música americana
amb el Festival Al Ras

Redacció
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L’Escola Natura estudiarà els
capgrossos trobats al Pirineu

NATURA4L’Escola de Natura de
Parets liderarà un estudi sobre
una trentena de capgrossos amb
una coloració anormal –són de
color blanc– que van ser loca-
litzats de manera fortuïta en
una tolla d’aigua situada a la
zona del massís del Pic de l’Orri,
a més de 1.500 metres d’altura,
al Pirineu del Pallars Sobirà.

Segons ha explicat Ferran
Lozano, director de l’Escola de
Natura de Parets, els capgrossos
fan entre dos i tres centímetres
de llarg i “no tenen pigmentació
excepte als ulls”. “Tenen una
mena d’albinisme”, assegura.

L'Escola de la Natura de Pa-
rets disposa d'un aquaterrari

adient per executar aquest estudi
en unes condicions controlades
i amb absència de predadors.
L'aquaterrari estarà equipat amb
un sistema de filtració d'aigua
per garantir unes condicions
òptimes per a la correcta evolu-
ció de les larves. 

Els encarregats de fer el se-
guiment i control d’aquestes
larves seran Dani Fernández
col·laborador de l'Escola de la
Natura de Parets i Meritxell Ca-
ses, membre de la Societat Ca-
talana d'Herpetologia.

Un cop estudiades, les larves
de tòtil (una varietat de gripau)
es retornaran a la tolla de l'Orri,
a l'Alt Pirineu.

Millorar l’àmbit de la sanitat a la
comunitat rural de Missirah  (Se-
negal) i a tot l'àmbit territorial de
la regió de Tambacounda és el
principal objectiu de l’acord al
qual han arribat l’Ajuntament de
Parets, la Fundació Sanitària
Mollet i l’Associació Youbari.

Les aportacions de les dues
institucions, Ajuntament de Pa-
rets i Fundació Sanitària Mollet,
consistiran en el finançament
econòmic per a la construcció d’e-
quipaments que garanteixin la
sanitat i en la difusió de cam-
panyes que promoguin un can-
vi d’hàbits i permetin prevenir
malalties. A més, la Fundació Sa-
nitària Mollet, col·laborarà tam-
bé amb l’aportació de material es-
pecífic i de personal voluntari,
que farà estada a la zona, per po-
der desenvolupar la tasca de co-
operació. 

Per la seva banda, l'Associa-

ció Youbari aportarà la seva ex-
periència per a la gestió integral
del desenvolupament de les ac-
tivitats acordades, l'expedició
del material, la coordinació per a
la realització de campanyes sobre
la salut o el seguiment i valora-
ció de les actuacions que estimin
oportunes. 

El conveni, que serà vigent
fins al 30 d'octubre de 2015,

preveu la constitució d'una co-
missió tècnica mixta de segui-
ment dels acords i que avaluarà
el grau d'assoliment dels objec-
tius que es marquen als projec-
tes.

Aquesta iniciativa s’inclou
dins el Pla de codesenvolupa-
ment amb la comunitat senega-
lesa, la tercera font d’origen dels
immigrants residents a Parets.  

L’Ajuntament col·laborarà amb el Senegal. Foto: Arxiu

Parets cooperarà en matèria 
de salut amb el Senegal

Redacció
PARETS

Música | 260 alumnes de P5 participaran en el ‘Canta Parets!’
Un total de 260 alumnes de P5 de ls col·legis de Parets participaran en el projecte Canta Parets!,  

organitzat per l’Escola Municipal de Música. Es tracta d’una gran cantata en la qual els més petits
posaran les seves veus i els alumnes i professors de l'Escola Municipal de Música aportaran la 

direcció vocal i la música en directe. L’objectiu és interrelacionar les diferents escoles de Parets. 
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COMERÇ4Algunes parades del
mercat ambulant canviaran d’u-
bicació. Aquesta és una de les me-
sures que l’Ajuntament de la Lla-
gosta ha acordat amb l’AMPA de
l’Institut Marina per pal·liar els
problemes que els causa.

La primera acció que ja ha po-
sat en marxa el Consistori és as-
segurar la presència de la Policia
Local a la sortida de classe, a dos
quarts de tres de la tarda. D'a-
questa manera es regularà el
trànsit dels vehicles dels para-
distes del mercat que estiguin
recollint a aquesta hora. Aquesta

actuació ja es va posar en pràcti-
ca la setmana passada.

L'altra mesura que l'Ajunta-
ment executarà serà la reubicació
de les parades que ara estan a la
porta de l'institut. Els tècnics
municipals ja treballen per reor-
denar l'espai i donar-los un nou
lloc. La intenció és que aquest
canvi sigui efectiu durant les prò-
ximes setmanes. L’alcalde de la
Llagosta, Alberto López, reco-
neix que quan “es van reubicar les
parades del mercat també s’hau-
ria d’haver parlat amb els pares
dels alumnes de l’institut”.  

Ja queda menys perquè els via-
nants i els ciclistes de la Llagosta
puguin tornar a creuar el riu Be-
sòs. La Junta de govern local de
l'Ajuntament ha adjudicat les
obres de construcció de la pas-
sarel·la del riu Besòs a l’empre-
sa Gonzalo García SA, cosa que
permetrà la recuperació del pas
per travessar el riu i poder ac-
cedir a la Serralada de Marina,
sense haver de desplaçar-se a
Montcada o Mollet. Les obres
tindran un cost de prop de
24.800 euros i haurien d’estar
enllestides abans de finals d’any.
Al mes de setembre, l'Ajunta-
ment va rebre oficialment el
permís de l'Agència Catalana
de l'Aigua per construir la nova
passarel·la que substituirà a la
que va enderrocar Adif al març

de 2013. El Consistori portarà a
terme aquesta actuació gràcies
a una subvenció de la Diputació
de Barcelona. 

La intenció municipal és do-
nar a conèixer a la ciutadania
l'entorn natural dels voltants
de la Llagosta. De fet l’alcalde,
Albert López, ja ha avançat que
s’està “estudiant la possibilitat de
fer diferents activitats divulga-

tives, en col·laboració amb en-
titats locals”.

El nou gual serà molt similar
al que històricament hi havia a
la zona i no permetrà la circu-
lació de turismes, ni camions.
López, destaca que “finalment
s'ha aconseguit redreçar un in-
convenient que afecta molts
veïns que havien de fer una vol-
ta molt gran per creuar el riu”. 

Riu Besòs al seu pas per la Llagosta. Foto: Arxiu

La recuperació del pas sobre 
el riu Besòs, més a prop que mai
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Reubicaran algunes parades
del mercat ambulant

Sant Fost | L’Espai Jove ja té nom
L’Espai Jove de Sant Fost, inaugurat a finals de setembre ja té nom. Es dirà La Llera.
El nom ha estat el més escollit entre les quatre opcions proposades. La Llera, és 
l’espai de referència dels joves del municipi i compta amb diferents activitats. Ara hi
ha activa una enquesta per triar la pel·lícula de terror que es projectarà aviat.

Martorelles /Sant Fost

Dani Pérez, reclam de 
la programació de l’Ateneu

SANT FOST4El monologuista
Dani Pérez és un dels principals
reclams de la programació de
Tardor de l’Ateneu de Sant Fost.

Pérez actuarà aquesta nit, a
les 22.30 hores, amb el seu es-
pectacle Siempre, un monòleg
amb el qual és capaç de fer viu-
re a l’espectador sensacions que
està fart d ’experimentar com si
fos la primera vegada. Es trac-
ta d’un còctel explosiu que mos-
tra la realitat del que ell veu al
carrer, en un supermercat, o a la
barra d’un simple bar. Al llarg
dels 18 anys com a còmic, Dani

Pérez ha actuat, col·laborat, es-
crit i produït en nombrosos
programes de televisió, ràdio i
en obres de teatre, gairebé sem-
pre en format de cafè teatre
amb títols com No hi ha moros
a la costa, Tirirí, El loco de la
calle, Los unos por los otros, Los
ángeles no tienen hélices, Pá-
jaros en la cabeza i Cara a
Cara.

A més, Dani Pérez també va
ser un dels guanyadors del Club
de la Comèdia, cosa que el va
ajudar a rellançar la seva carre-
ra amb més força.

El portaveu de CiU Martorelles,
Marc Pertiñez, acusa l’Ajunta-
ment del municipi de beneficiar
en el preu de l’aigua a l’empre-
sa Cobega (Coca-Cola). Segons
Pertiñez, presumptament “Coca-
Cola s’estaria veient beneficiada
d’un descompte o compensació
en el preu de l’aigua que li fa l’A-
juntament”, cosa que afirma,
“hauria generat un forat de mi-
lers d’euros”.

Pertiñez assegura que “Coca-
Cola consumeix més del doble de
l'aigua que gasta el poble sencer
i, en canvi, paga un preu tres ve-
gades més barat que els veïns i
dues vegades més econòmic que
el de la resta d'indústries de
Martorelles”.

Dijous passat, l’Ajuntament
va convocar un ple extraordina-
ri per parlar sobre aquestes acu-
sacions i va assegurar que “el

preu que se li cobra a Cobega
està justificat en un conveni del
2007 perquè se’ls aplica una
bonificació per la construcció
d’un dipòsit de 3.000 metres cú-
bics d’aigua al municipi”. Pel
portaveu de CiU “aquesta és
una excusa, perquè tot i que
Cobega va participar en la cons-
trucció del dipòsit, l’Ajuntament
ja ha aportat més diners que
ells”. Pertiñez, a més, recorda que

no se’ls ha facilitat el conveni del
qual parla l’Ajuntament i que
després de reclamar-lo estan a
l’espera que els arribi. A més, re-
marca que durant el ple ex-
traordinari de dijous, “l’alcalde va
reconèixer que l’Ajuntament ha-
via deixat de percebre 450.000
euros”. Així doncs, des de CiU as-
seguren que si la informació que
reben no els convenç, recorreran
a la justícia. 

Planta de Cobega a Martorelles. Foto: Arxiu

CiU acusa l’Ajuntament de
beneficiar l’empresa Cobega 
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Societat | Bona acollida del festival benèfic d’Aspayfacos
L'onzè festival en benefici d’Aspayfacos, organitzat per l’Asociación Rociera Andaluza de la Llagosta,
va tornar a tenir la bona acollida d’ocasions anteriors. Durant tot el dissabte, la seu de l'entitat va ser
l'escenari de les activitats preparades pels rocieros de la localitat. Fonts de l’Asociación Rociera An-

daluza s’han mostrat “molt satisfets” amb l’acte i afirmen que continuaran fent noves edicions.
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Més d’un centenar
d’aparcaments per als ciclistes
EQUIPAMENTS4Els ciclistes de
la ciutat ja disposen de més es-
pai per poder deixar les seves bi-
cicletes. Amb l’objectiu de fo-
mentar l’ús d’aquest vehicle com
a mitjà de transport alternatiu,
ecològic i saludable, l’Ajunta-
ment de Santa Perpètua ha ins-
tal·lat més d’un centenar d’a-
parcaments de bicicletes en un
total de 25 punts del municipi.

La col·locació d’aquests apar-
caments s’ha fet en dues fases.
Durant la primera fase, es va ins-
tal·lar una cinquantena en quin-
ze punts, entre els quals desta-
quen l’estació i el CAP de la

Florida, el Centre de Futbol Mu-
nicipal, la Granja Soldevila i els
parcs Municipal, de la Pau, dels
Països Catalans i dels Amet-
llers. 

En una segona fase, se’n van
instal·lar 60. La meitat s’han
col·locat en el passeig de la Flo-
rida i el parc Central. A més,
s’han ubicat al costat d’equipa-
ments educatius com l’Escola
Santiga i l’Institut Rovira-Forns
i l’avinguda de Jacint Verda-
guer. En aquesta actuació, tam-
bé s’ha substituït, per un de
nou, l’aparcament situat a la
plaça Nova.

“Hi ha una falta de confiança en
la meva persona”. Aquest és el
motiu principal, pel qual el fins
ara regidor de Recursos Hu-
mans, Alonso Sánchez abando-
na el grup municipal d’ICV-
EUiA i passa a ser regidor no
adscrit. Segons Sánchez, l’al-
caldia li ha limitat les seves
competències administratives i
això li fa pensar que no confien
en ell.

L'alcaldessa, Isabel Garcia,
ha explicat que ha efectuat una
reorganització funcional de l'À-
rea d'Economia i Organització
“per assegurar la màxima coor-
dinació i evitar qualsevol possi-
bilitat de desviació pressupos-
tària d'aquí a final de mandat i
la despesa en personal és la
més gran del pressupost muni-
cipal”. Així doncs, l’alcaldessa
afirma que va traspassar la sig-
natura de decrets de Recursos

Humans al president de l'Àrea i
tinent d'alcalde d'Economia i
Organització amb l'objectiu de
garantir la tendència positiva ac-
tual de la gestió econòmica de
l'Ajuntament “que ens ha per-
mès sortir del Pla d'ajust, in-
crementar la capacitat de treso-
reria municipal i regularitzar el
pagament a proveïdors a 60
dies, acabant d'aquesta manera

amb els endarreriments de més
de tretze mesos que hi havia a
principi de mandat”.

Sánchez remarca que “des-
prés de tres anys i mig amb les
competències de recursos hu-
mans no entenc ara aquesta re-
organització” i afegeix que se-
guirà militant a ICV perquè con-
tinua creient “en el projecte d’I-
niciativa per Catalunya”.

Alonso Sánchez quan encara estava al grup municipal. Foto: Ajuntament

Alonso Sánchez deixa 
el grup municipal d’Iniciativa
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Solidaritat | Encara es pot ser voluntari del Gran Recapte
Els ciutadans que vulguin participar com a voluntaris al Gran Recapte d’Aliments de Santa

Perpètua tenen fins demà per poder inscriure’s. L’equip coordinador de la iniciativa vol arribar
a un total de 200 voluntaris per poder dur a terme correctament el projecte entre els dies 28 i

29 de novembre. Les inscripcions es poden fer al centre Cívic o al web del Gran rRecapte.



Iniciativa per Catalunya Verds
(ICV) va convocar, ahir al matí,
els ciutadans del municipi al
Centre d’Atenció Primària per
explicar els tràmits a seguir per
sol·licitar la devolució d’aques-
ta taxa. 

Els interessats han d’omplir
un formulari (disponible als
llocs web d’ICV i al de la Gene-
ralitat), que cal portar al banc
perquè ho segelli i posteriorment
al CAP. Es recomana imprimir-
ne dues còpies i conservar-ne
una com a comprovant.

Es calcula que entre el juny
de 2012 i el gener del 2013, la
Generalitat va recaptar prop de
46 milions d’euros amb la taxa
de l’euro per recepta.

En declaracions a Línia Va-
llès, l’alcaldable pels ecosocia-
listes, Jordi Manils, va estimar
en uns 50 euros la quantitat
mitjana que cada montmeloní

va abonar en el període en el
qual va ser vigent. Els més cas-
tigats van ser els pensionistes.
Manils afirma que alguns veïns
li han assegurat que han pagat
imports de fins a 66 euros. 

La controvertida mesura va

ser declarada inconstitucional
pel mateix Tribunal Constitu-
cional, el passat mes de maig, i
el conseller de Salut de la Ge-
neralitat, Boi Ruiz va garantir el
retorn d’aquesta durant el pas-
sat mes d’agost.
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Montmeló

ICV explica als ciutadans com
recuperar l’euro per recepta

Pau Arriaga
MONTMELÓ

L’equip d’ICV davant del CAP de Montmeló. Foto: ICV-Montmeló

ESPORTS4La popular caminada
anual Ruta de la Fonts es va ce-
lebrar el passat diumenge 9 de no-
vembre. Aquesta edició tenia la
sortida al Centre Cultural de la To-
rreta de Montmeló i travessava
zones forestals de la rodalia. 

Es va celebrar per primer cop
el 1997, tot i que entre 2005 i
2007 hi va haver un parèntesi. En
l’edició d’enguany es van citar
500 corredors.

Els participants podien triar

entre dues rutes, una de 12 qui-
lòmetres i una altra de 17. El tret
de sortida es va donar a quarts de
nou del matí, i cap a la una del
migdia, el mig miler de partici-
pants ja havien acabat.

Entre els participants se sor-
tejaven entrades pels grans pre-
mis que es fan al Circuit de Cata-
lunya i altres obsequis de comer-
ços locals, i abans de la cursa es va
fer una recollida d’aliments per al
rebost de Càritas Parroquial.

Nou èxit de participació a la
caminada Ruta de les Fonts

Llengua | El Voluntariat per a la Llengua, a Montmeló
El pròxim dijous 20 de novembre, a dos quarts de vuit del vespre, el Museu Municipal de Montmeló aco-
llirà la vintena edició del Voluntariat per la Llengua. Hi participarà com a convidat el Centre d’Estudis de

Montmeló, que té dos membres que han participat en l’elaboració del documental Carrers enfangats,
que es projectarà durant la xerrada. Al col·loqui hi podrà assistir també el públic que ho desitgi.
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LES FRANQUESES4L’Agrupa-
ció Local d’ICV a Les Franqueses
farà la seva presentació oficial
aquest dissabte a la Sala Poliva-
lent de Bellavista. La formació
està constituïda, segons ICV, “per
un grup de persones, veïns i
amics de la població, que preo-
cupats per la ineficàcia dels nos-
tres polítics per resoldre els greus
problemes que assetgen els sec-
tors més dèbils, volem participar
activament en la vida política”.

ICV aterra a 
Les Franqueses
aquest dissabte

COMARCA4Els municipis de les
Franqueses, Sant Celoni, Caldes
i Canovelles posaran a prova una
eina informàtica per millorar la
distribució d’aliments solidaris. A
través del sistema eQuàliment,
disposaran d’un programari que
aportarà eficiència, distribució
equitativa i transparència al re-
partiment dels aliments que dis-
tribueixen entre les persones
amb menys recursos als respec-
tius municipis.

Nou sistema per
millorar la  gestió
d’aliments

SANT CELONI4Els Mossos d’Es-
quadra han detingut un home, veí
de Sant Celoni i la seva exparella,
una dona de Riells i Viabrea, acu-
sats de tenir dues plantacions de
marihuana en cases de Vallgor-
guina i Riells i Viabrea. La policia
ha confiscat 790 plantes. L’ac-
tuació ha permès la detenció d’un
altre home que col·laborava amb
els dos primers en la distribució de
la droga. 

Dos detinguts a
Sant Celoni per
cultivar marihuana

GUALBA4L’Ajuntament de
Gualba ha enllestit els treballs de
construcció d’un edifici funera-
ri dins del recinte del cementiri
municipal que servirà per a ce-
rimònies civils de comiat dels di-
funts i també per a l’acolliment
de les persones que visitin els
seus familiars morts. L’edifici
està format per una sala d’uns 30
m2 amb una taula baixa, cadires,
lavabos i un magatzem.

Nou edifici funerari
per a cerimònies
civils a Gualba

El cim del Turó de l’Home es
convertirà en el Centre de Re-
ferència de la Meteorologia a Ca-
talunya. La Diputació de Barce-
lona ha aprovat la inversió de
gairebé 150.000 euros per a la
redacció del projecte executiu de
construcció d’aquest centre. 

Des de la Diputació s’asse-
gura que “aquesta inversió tam-
bé servirà per avaluació am-
biental i estudi del projecte d'a-
rranjament del camí que con-
necta l'observatori amb el Puig
Seslloses”on hi ha l’actual esta-
ció meteorològica automàtica
de l’SMC i la base de telecomu-
nicacions de l’exèrcit espanyol.

Així mateix, la Diputació
també remarca que es realitza-
rà un informe jurídic relatiu al
règim urbanístic aplicable a les
edificacions que conformaven
l'Observatori meteorològic del
Turó de l'Home, d'acord amb el
Pla especial de protecció del

medi ambient i del paisatge del
Parc Natural del Montseny. 

La idea inicial del Servei Me-
teorològic passa per l’enderroc
de l’antiga casa on hi havia l’es-
tació meteorològica i vivien els
observadors, que es justifica pel
seu mal estat de conservació i
per la presència d’elements de fi-
brociment a la teulada. Al seu
lloc, es construiria un nou edi-
fici d’uns 200 metres quadrats

de superfície i integrat a la mun-
tanya. Aquí, s’hi preveu un espai
que permeti fer observacions
meteorològiques i climàtiques.
De fet, es treballa per recuperar
la figura de l’observador amb
una presència força estable al
cim però sense que hi hagi un
habitatge. També hi haurà un
espai per valorar la importància
del Turó de l’Home per a la
meteorologia al país. 

Lloc on s’instal·larà el centre meteorològic. Foto: Diputació

La Diputació impulsarà el centre
meteorològic al Turó de l’Home

Redacció
MONTSENY

ECONOMIA4L'Associació de
Municipis de l'Eix de la Riera de
Caldes (AMERC) va presentar la
setmana passada els projectes
del 2015. L’any vinent es posaran
en marxa accions d'especialitza-
cions productives a la Riera de
Caldes, s’ampliarà del pla de mi-
llora dels polígons, s’implemen-
tarà l'oferta de formació profes-
sionalitzadora i el foment del
sector terciari avançat. També
continuaran amb l'Observatori, el
Centre de Serveis a Empreses i

Emprenedors, i els projectes LO-
GIN.CAT , el suport a la logística
i la internacionalització de les
empreses.

L’AMERC també encarrega-
rà la realització d’una proposta de
millora de la Formació Profes-
sional a la zona. La presidenta de
l'AMERC, Isabel Garcia, assegu-
ra que volen “conèixer la millor
proposta formativa que s'adeqüi
a les necessitats de l'eix de la Rie-
ra de Caldes” i afegeix que tenen
“la percepció que l'oferta de FP no

s'ajusta als interessos del territo-
ri ni tampoc a la sortida laboral
dels joves”. La presidenta recor-
da el potencial d'aquest eix i que
es tracta de “la tercera zona amb
major concertació industrial de
Catalunya”. Divendres passat,
l’AMERC també va establir les se-
ves prioritats estratègiques, entre
les quals destaquen el desenvo-
lupament logístic amb la Central
Intermodal de La Llagosta i el Pla
Director Urbanístic Riera de Cal-
des Sud.

La Riera de Caldes fa un pas més

Reunió de l’AMERC a Santa Perpètua. Foto: Ajuntament Santa Perpètua

Cardedeu | L’Ajuntament no augmentarà el salari dels policies
“No podem augmentar el capítol de personal. Quan ho vam fer, encara que només era un 1%,

vam rebre una carta de la senyora Llanos de Luna”. D’aquesta manera l’alcaldessa, Calamanda
Vila, assegurava al darrer ple municipal que L’Ajuntament no podrà assumir la demanda salarial

que ha fet el col·lectiu de la Policia Local i que les dues parts estan negociant des del juny. 



29 | 

14 novembre 2014

Esports
líniavallès.cat

Promoure la diversitat i la con-
vivència mitjançant l’esport.
Amb aquesta màxima les Fran-
queses ja prepara el primer Tor-
neig de futbol per la convivència,
que tindrà lloc el pròxim diu-
menge 23 de novembre a la
zona esportiva de Bellavista i a la
de Corró d’Avall. Els partits, de
futbol 7, començaran a les 9 del
matí i es preveu que acabin a les
7 de la tarda, tot i que depèn del
nombre de participants que s’hi
inscriguin. Aquest campionat
se celebra paral·lelament al Mes
de la Diversitat, una iniciativa
que intenta contribuir a la inte-
rrelació entre la ciutadania pel
que fa al respecte i la intercul-
turalitat. 

Els enfrontaments del torneig
tindran una durada aproximada

de 40 minuts i estarà limitat a 12
equips, els quals han d’estar for-
mats per un màxim de 12 juga-
dors majors de 16 anys. El perí-
ode d’inscripcions està obert fins
avui a la tarda, i per formalitzar-
les cal anar a les oficines del Pa-
tronat Municipal d’Esports. Els
participants, per la seva banda,
rebran samarretes i un tiquet per
a un entrepà i una beguda. Un

cop finalitzat el torneig s’entre-
garan premis per als 3 equips
guanyadors i trofeus pel joc net,
per al màxim golejador i per al
porter menys golejat.

Aquest acte està organitzat
per l’Associació Dyassi Tecito
amb el suport de Metges del
Món, el Patronat Municipal d’Es-
ports de les Franqueses i l’àrea de
Polítiques Socials del consistori.

El Corró d’Avall serà un dels escenaris del torneig. Foto: Ajuntament

El Torneig de futbol per la
convivència, a les Franqueses
» Enguany se celebrarà la primera edició d’aquest campionat 
» La competició comptarà amb un màxim de 12 equips inscrits

Albert Escrits podria competir
als Jocs de Tòquio 2020

GRANOLLERS4El nedador jú-
nior del CN Granollers, Albert Es-
crits, ha estat seleccionat per for-
mar part de l’equip del programa
ESP 2020, que va néixer amb la
voluntat de fer el seguiment i
donar suport als nedadors amb
talent per preparar-los per als
Jocs Olímpics de Tòquio 2020. 

Escrits, que és júnior de pri-
mer any, va aconseguir la marca
de referència per entrar al pro-
grama gràcies a la seva excep-
cional actuació a la Copa Co-
men –celebrada a Israel– als
1.500 lliures amb un temps de 15
minuts, 39 segons i 36 mil·lèsi-
mes que li va permetre penjar-se
la medalla de plata i als 400
lliures amb un registre de 4 mi-
nuts, un segon i 48 mil·lèsimes,
on va aconseguir el bronze. El ne-
dador del Club forma part d’un
equip ESP 2020 integrat per 23
nedadors i 9 nedadores.

Ara, aquests nedadors parti-
ciparan en el Circuit Comunitat de
Madrid, en la seva primera jor-
nada que tindrà lloc els pròxims
dies 22 i 23. Escrits participarà en
els 1.500, 400, 200 i 100 lliures,
en la que serà la seva primera
competició de la temporada. 

Redacció
LES FRANQUESES

Purito, al Tour i a la Vuelta

El Tour 2015 només comptarà amb una contrarellotge. Foto: Arxiu

PARETS4El ciclista paretà Joa-
quim ‘Purito’ Rodríguez correrà
l’any que ve, si no hi ha grans
canvis, el Tour i la Vuelta ciclis-
ta a Espanya. Així ho va anunciar
a principis d’aquesta setmana en
una entrevista al diari AS, on va
expressar que el disseny del Tour
de França de l’any que ve és del
seu gust. El paretà, que en un
principi estava preparant una
temporada on només tenia pre-
vist córrer el Giro d’Itàlia i la
Vuelta a Espanya, assegura que

el recorregut de la ronda gala és
perfecte per a les seves caracte-
rístiques i que per aquesta raó el
vol córrer. 

El programa del Tour 2015
només comptarà amb una con-
trarellotge, el primer dia, de no-
més 13 quilòmetres, un escena-
ri molt propens per al paretà. D’a-
questa manera, Purito serà pre-
sent, excepte sorpresa, a Utrech
al juliol de l’any vinent, on co-
mençarà el Tour de França 2015.
Amb 35 anys, Purito encara un

any que pot ser clau quant a vic-
tòries, després de les caigudes en
les darreres competicions on ha
participat: dues costelles trenca-
des a l’Amstel Gold Race i una al-
tra costella i un dit trencats al pas-
sat Giro d’Itàlia. 

La pròxima temporada serà la
sisena que afronti amb el seu
equip, el Katusha rus. Tot i que el
català finalitza contracte, a l’en-
trevista es va mostrar disposat a
seguir amb la relació contractual
amb el seu actual conjunt.

La Llagosta | La judoka Nadia Vidal, plata al Cadet sub18
Nadia Vidal, del Club Judo la Llagosta, va aconseguir dissabte passat la medalla de

plata a la Copa Catalunya Cadet sub 18, en menys de 70 quilograms, que es va 
disputar a Barcelona. Vidal va completar un molt bon torneig, tot i que es 

va quedar finalment a un pas d’aconseguir el títol en l’últim combat. 
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AGENDA SETMANAL
DISSABTE 15 DE NOVEMBRE
17:00 L’Abella Maia. La pel·lícula. Projecció de

la pel·lícula infantil en català L’Abella Maia.
Narra la història d’una abella a la qual acu-
sen de ser còmplice del robatori la gelea reial
que havien produït les vespes. / Ocine Gra-
nollers.

DIUMENGE 16 DE NOVEMBRE
20:00 Sarsuela: Cançó d’amor i de guerra. Es trac-

ta d’una sarsuela catalana en dos actes, que
se centra en la història d’amor de dos joves
que veuen com els seus destins se separen.
Preu: entre 15 i 18 euros. / Can Gomà.

DILLUNS 17 DE NOVEMBRE
18:00 El meu fill no para. Ho toca tot, ho reme-

na tot... és un trasto!. Taller per a pares i ma-
res amb fills de 0 a 3 anys en el qual s’en-
senyaran tècniques per educar els infants. /
Escola Bressol Municipal La Filadora.

DISSABTE 15 DE NOVEMBRE
10:00 Curs de Musicoteràpia. Itinerari de recursos

i eines en Musicoteràpia, destinats a profes-
sionals de la salut, pedagogia, músics. Es fa-
ran diferents cursos. Cada taller té un cost de
50 € per alumne. / Casal Can Butjosa.

DIUMENGE 16 DE NOVEMBRE
19:00 Sortida de la caminada popular conjun-

ta per Gallecs 2014. Un any més torna la ca-
minada per Gallecs. Aquesta activitat està or-
ganitzada per l’Agrupament Escolta i Guia sant
Jaume i la Penya Blaugrana. Es podrà passejar
pels diferents espais de Gallecs per gaudir de
la riquesa de la zona. / Penya Blaugrana de
Parets.

DIUMENGE 16 DE NOVEMBRE
10:00 12è Concurs i exposició canina.  Durant la

jornada es farà una exposició de bellesa, un
concurs de nen amb gos i una prova ano-
menada del bon ciutadà caní. / Parc Popular.

DISSABTE 22 DE NOVEMBRE
20:00 Intercanvi cultural de la Casa de Andalu-

cía. En aquesta ocasió actuaran la Casa de An-
dalucía de Badia del Vallès i el grup de sevi-
llanes Jara, de Barcelona. / Centre Cultural la
Llagosta.

DIVENDRES 14 DE NOVEMBRE
17:00 Sant Fost Música per a nadons. La mú-

sica és molt bona per al desenvolupament del
cervell dels infants, per això l’escola de Mú-
sica de l’Ateneu farà una espècie de concert,
en el qual tocarà diferents cançons per a na-
dons. Per a infants fins a tres anys. / L’Ateneu.

GRANOLLERS LA LLAGOSTA COMARCAPARETSMOLLET

La xerrada anirà a càrrec de l’escriptor
i arquitecte Pere León, autor del llibre
Buena Onda.  L'autor parlarà sobre les
ones naturals i artificials que ens en-
volten i donarà consells per a conviu-
re-hi de la manera més sana possible./
Sala Àgora de l’INS Marina.

Xerrada: La salut al s.XXI, 
l’entorn, les radiacions 
i la vida de les persones
Dm. 12 de novembre a les 16:00

La plaga és una pel·lícula d'històries creua-
des, que ofereix  un sorprenent retrat de
la vida a la perifèria de Barcelona. Els pro-
tagonistes no són actors, sinó que s'in-
terpreten a si mateixos. Amb la presèn-
cia de la directora Neus Ballús.  / Centre
de Serveis per a gent gran El Lledoner.

Cinefòrum: La Plaga
Dm. 16 de novembre a les 18:00

Aquest itinerari proposa donar a co-
nèixer alguns dels llocs més emble-
màtics afectats per aquests fets, la vi-
sita a un dels refugis antiaeris que es
varen construir l’any 1938 i a Can
Jonch. Preu: 4 euros. / Museu de Gra-
nollers.

Granollers, ciutat 
bombardejada

Dm. 16 de novembre a les 11:00

Sessió informativa per a pares i mares
sobre com actuar en els primers auxilis.
Durant la xerrada se’ls ensenyarà que
han de fer en el cas que els sues fills
necessitin primers auxilis. / Bibliote-
ca Montserrat Roig.

Primers auxilis
Martorelles

Dm. 18 de novembre a 18:00
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